




Kontingenter  
  
Den lave indtægt fra kontingenter skyldes, at en del medlemmer endnu ikke har betalt. Det kan 
også skyldes, at medlemmer, der har betalt for serviceordningen for vejene, tror, at de allerede 
har betalt kontingent. Og endelig er der den mulighed, at vores mails i stigende grad bliver fanget 
af folks spamfilter, hvorfor vores opkrævning og rykker ligger gemt under uønsket post. 
 
Bestyrelsen vil udarbejde en plan der kan gøre betalingen nemmere for foreningens medlemmer 
og kassereren.    
  
Vi vil opkræve eventuelt skyldige beløb sammen med næste periodes kontingent, og forventer 
derfor en ekstra høj indbetaling i næste regnskabsår.   
  

Kursregulering af aktier  
  
Vi har for mange år siden oprettet en aktionærkonto i Danske Bank med 100 aktier, som vi har 
holdt fast i. Grundet sagerne imod Danske Bank er værdien af vores aktiebeholdning faldet.   
  

Generelforsamling  
  
Ved sidste års generalforsamling havde vi sat deltagergebyret ned til kr. 100, og vi var lidt flere 
deltagere.  
  

Møder  
  
I forbindelse med folketingsvalget afholdt vi et velbesøgt politikermøde. Vi har også holdt en lang 
række møder med kommunen. Bestyrelsesmedlemmerne har selv afholdt omkostningerne til 
bestyrelsesmøderne, men valgte i år at købe take-away mad til sidste bestyrelsesmøde inden jul.   
  

Gaver og blomster  
  
Udover gave til taler ved generalforsamling og et afgående bestyrelsesmedlem, sendte vi en 
bårebuket til Birte Bangs bisættelse.  
 

Serviceordningen 
 
Der er opsparet en pæn buffer i serviceordningen. Der mangler nogle få indbetalinger hvoraf 
nogle få indbetalinger, grundet flytning og dødsfald, må forventes afskrevet. Bestyrelsen vil 
udarbejde en plan der kan gøre betalingen nemmere de tilmeldte til serviceordningen og 
kassereren. 


